
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:1989 Återbetalningar av företagsstöd

Att ekonomiskt stöd till företagare snabbt kom på plats i samband med 
coronapandemins stora effekter på ekonomin var enormt viktigt. För dem som 
omfattats av stöd som varit tillräckligt har detta möjliggjort att företag överlevt.

Nu finns exempel på företag som fått hjälp i form av stöd för 
korttidspermittering men som nu ska återbetala hela eller delar av den erhållna 
summan. Stödpengar som överstiger beräknat bortfall i ekonomin ska 
återbetalas. 

Dock upplever vissa företag att det är krångligt att betala tillbaka stöden och är 
osäkra på hur man ska gå till väga rent administrativt.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att återbetalningar av företagsstöd 
ska kunna ske på ett effektivt sätt?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-20
Besvaras senast
2020-09-03
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


